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BYAASEN SKIKLUB 29 MARS 24rc

r. Apt'ttt{c

Styreleder for Byaasen Skiklub l(irsti Kalseth Sjohaug dnsket velkommen tll irsmgte
2016. I(irsti redegjorde for bakgrunnen for at atter en gang fikk en justering pi
tidspunktet for Arsmotet Arsmgtet skal i henhold til krav fra Norges ldrettsforbund
vare avholdt innen 30. mars.

Styreleder gikk gjennom sakslisten og forretningsorden Arsmgtet.

2. GODI(IENNE DE STEMMEBERETTIGEDE

Det var 1"5 stemmeberettigede medlemmer tilstede. ArsmOtet var dermed lovlig satt i
henhold til vedtektene S 8.

3. GODKJENNE AV INNIGLLING OG SAKLISTE

Innkalling og sakliste ble godkjent og f,rsmotet var lovllg satt.

4. VALG AV MOTELEDE& REFERENT OG PROTOI(OLLVITNER

Som mgtelederble Kirsti K. Sjohaugvalgt. Eivind Grov tald<et ja til i skrive referat, og
Anders fernberg (skilei$ og Hilde Apneseth (LU) sa seg villige til i signere protokollen.

5. BEHANDLE KLUBBENS ARSNAEI,NING FOR 2AT4

Mgteleder innledet med fr takke de fremmotte for oppm Ate, og henviste til den utdelte
irsrapporten for klubben. Deretter redegjorde mdteleder for hovedpunktene i
f,rsrapporten.

Det ble orientert om sammenstillingen av lrsrapporlen sotn er basert pA at utvalgene og
lcomit6ene sender inn sine rapporter; innkallingen og saksdokumenter ble lagt ut pl
hjemmesiden I henhold til kravene til tidspunktet for offentliggjOring. Arsmotet 20L6 er
videre spesielt p.g.a. at man i 5r ble pllagt I endre pA tidspunktet for Arsmotet
ytterligere (se overJ og det rapporterer perioden 01.01.2015 til 31.12.2015, for fdrste
gang et fullt kalenderir.

Medlemsmassen ligger stabilt pl rundt L000 medlemmer og laget er organisert som;

Hovedstyre
Langrennsutvalg
Hopputvalg
Skileikutvalg



Hyttel(omite

I tillegg er det etablert BSK Seniorgruppe og en organisasjonskomit6 for gJennomforing
av Barnas Skidag. Laget har ogsi en Valgkomitd. Laget har to Revisorer, disse er valgt av
Arsmotet

Det ble redegjort for hovedaktivitetene av de respehtive ledere. Det ble ogs& redegjort
for lagets okonomi ved okonomiansvarlig i Hovedstyret Terje Olsen. Spesielt ved dette
Arsmotet var at rapportering fra utvalgene som nfr var knyttet til et helt kalenderir for
forste gang.

I(irsti redegjorde for Arsmeldingen for 2015 og om styrets aktiviteter. Styret har i
tillegg til egne styremoter represenLert laget i styret i Stiftelsen Barnas Skidag og
styringskomiteen for den samme, og i ulike ting og rid lokalt i SOr-Trgndelag. Styret
jobbervidere med utviklingen av omr€detrundt BSK-Hytta og By8sbakken. Styret har
satt i gang arbeid med blde overordnet Strategi for laget og for utvalgene/komiteene,
samt utarbeide en klubbhtndbok.

Styret ble bedt om A lage et firshjul for ahtiviteter, Styret er ogsi bedt om i sorge for at
vir deltakelse pf; Skitinget og andre tilsvarende representasjon blir gJennomf0rt iht.
lrsmotevedtak

BSK har en god okonomi, BSK-Hytta og Skirekruttanlegget er betydelige aktiva som lkke
fremkommer med reelle verdier i balansen.

Seniorgruppa

Representanter fra Seniorgruppa var ikke tilstede under Arsmotet. Kirsti refercrte
aktivitetene i gruppa.

Gruppa er i seg selv en kraftig ressurs og styret lovet og nyttiggjor seg dette vcd
anledninger.

BSK-Trim

En nyskapning er BSI(-trim. Ifirsti refererte til aktivitetene i gruppa. Terje informerte om
at oversl<uddet fra BSK-trim skal gfi til stipend eller lignende for en BSK-utOver.

Barnas Skidag

Kirsti refererte fra BSD. Arbeidet med dette arrangementet begynner A ta en fin form og
er preget av godt samarbeid nrellom BSI( og Selsbaklt I4 samt mellom de to klubbene og
sponsorene. Et sporsmll som stilles er hvordan man skal utvikle BSD videre og
eksponere de to klubbene som stlr bal< arrangementet kanskje enda tydeligere.
Arrangementet har etterhvert sikret god erfaringsoverforing gjennom skriftlig materiale
og ikke minst innleie av en full tids betalt ressurs som er en god stottespiller underveis
og sarlig i mlneden i forkant av BSD.

BSD er med bortfall av Tippemidler etc. en god okonomisk inntektskilde.



BSK-Hytta

Hytta har det siste Aret hatt en liten nedgang i utleieandelen, og derved ogsi en liten
inntektsnedgang. Det er brukt noen midler p& ekstra avfallshlndtering.

Foruten noen skavanker knyttet til avrenning av overflatevannet pfl parkeringen med
plfolgende oversvommelse i kjelleren sfl holder hytta godf men det er slitasje over tid
som folge av utleie- og bruksaktiviteten. Det betyr at Olconomiske midler m& settes av til
vedlikehold. Hytta er en viktig inntektskilde, samtidig som den tjener klubbens
virksomhet og klubben ff,r mye skryt av den.

Pfl splrsmil rundt utleieregler ble det svart at det er laget et strengere regelverk som
skal redusere risikoen for at hytta blir uvettig brukt til fyll og ul<ontrollert bruk. Det
jobbes med i revidere avtaleverk ifm leie.

Langrenn

Langrenn ble presentert av Einar Storli

Nflr det gielder sportslige resultater for sesongen henvises til irsrapporten.

Hopp

Avgitt leder i Hopp Per Erik Kvam informerte om aktivitetene i Hopp. PA sporsmll om
aktiviteten i Hopp som ikke har vart god nok, svarte Per Erik at de burde nok prioritert
pfl rekrutteringsrelaterte aktiviteter som Hoppskole istedenfor BSK-rennet.

Nflr det gjelder sportslige resultater for sesongen henvises til flrsrapporten.

Skileik

Anders Jernberg orienterte om Skileik.

Lagets rapport tilArsmOtet ble god$ent

6. BEHANDLE REGNSMP FOR HOVEDLAG OG UTVALG

Klubbens regnskap ble gjennomgitt Revisjonsbeletningen for 2015 ble gjennomgdtt av
Bjorn Fossum, mens klubbens hovedkasserer Terje Olsen tok gjennomgangen pl
regnskapstallene.

Revisor pApekte vilctigheten av budsjetteringen og kontroll pi utgifter og at man tar
hoyde for at ikke alle inntekter glr inn, mens utgifter oftest gtr inn fullt ut. Styreweb
som verktoy kan ogsi hjelpe klubben fremover.

Klubbens dkonomi er solid. Slcirekruttanlegget er ferdigstilt og nedbetalt Regnskapet
viser et overskudd pi NOK 348.300.- Egenkapitalen er pi NOI( 2.54L.L99.



I-lopp, skileik og hytta har god okonomi, mens langrenn mi legge inn en innsats for 6 f{
utgiftene under kontroll,
Arsmote godkjente klubbens regnskap.

Kirsti glklcgjennom Strategiarbeidet og Klubbhfrndboken (Vedlegg 5) og redegjorde for
behovet for en helhetlig organisasjonsplatr som viser funksjoner og oppgaver i sin
helhet. Dette er et arbeid som enni ikke er ferdigstilt, men som det aktivt jobbes med.
Det var et gnske fra Styret at dette arbeidet skulle ferdigstilles far nye styremedlemmer
rekrutteres, Styrets forslag til vedtak ble lest av Kirsti, Dette avstedkom en grundig
debatt pA balcgrunn av at det ikke var rett mite i legge frem forslaget pi. I(ort referert sfr
fremkom forslag om fr finne praktisl<e m5ter pfl dette, etablere komiteer som l<an jobbe
ut ifra styret.

Vedtatt i Arsmpte ble ny tekst som fglger:

Arsmotet ber Styret om 6 utrede styresammensetningen basert pl revidert
organisasjonsplan og utnevne relevante komiteer i arteidet. Valgkomiteen involveres
nlr funksjonsbeskrivelser og oppgaver er definert.

7. VEDTA BUDSIETT FOR 2015 FOR HOVEDLAG 0G OG UTVALGSREGNSKAP

Terje Olsen gjennorngikk budsjett for 2016 for hovedlag og utvalg,

Det ble spesielt fokusert pfi de ohende strgmkostnadene og hvorfor man opplevde dette
n3. Dette skulle sjekkes ut. Det ble pipekt at Hovedstyret nl tar stromkostnader for
Hytta og anlegget for ovrig. Det ble ogsi pApekt at sno-scooteren begynner I bli sliten og
krever kostbart vedlikehold og at Hytta ogsA krever en del vedlikehold fremover. Det
settes derfor av betydelig midler til bAde Hyttas vedlikehold og kjop av ny sno-scooter.

For BSK samlet el det for innevarende ir budsjettert med et pluss pi 240.700 N0K.

Arsmotet vedtok budsjettet.

B. BEHANDLE STYRETS FORSLAG TIL KONTINGENT

Det ble presentert forslag til nye satser for medlemskontingent. Dette ble debattert og
folgende endringer i satser ble vedtatt av Arsrnotet:

MedlemsWpe I(ontingent
Familiemedlemskap
- gjelder for voksne/foresatte og barn til og med $rlte
20 ir i samme husstand

Kr.325,-

Enkeltmedlem barn t.o.m 16 tr Kr .150,-
Enkeltmedlem volrsen f.o.m 17 8r Kr.225,'
Stottemedlem kr. 100,-



9. BEHANDLE INNKOMNE FORSTAG OG SAKER

Det var Innmeldt to forslag til hedersbevlsninger.

Heidi Sgrum GrOv ble tildelt.lEresmedlemskap og Gullmerke i BSK.

BSK's Hederspris og Solvmerke ble tildelt:

PerErik Kvam
Geir Bjornstad
Kjell Pederren

Innsatspremie/Bronsemerket

IngridNissen
Guro Kulset Merakerds
Siri Irreim Storli
Sverre Andreassen
Andrc Ekra
Bente Amundsen
Torkel Schive
Anno Nevin
Lars Talgo Kristiansen
IhutArild l(nudsen

Kirsti foresto og begrunnet tildelingene og takket for deres lnnsats i BSK de har bidratt
pl ulike fronteri klubben.

10. VALG

Valgkomiteens forslag til nytt hovedstyre i Byaasen Skiklub

Leder Eivind Grgv 2 Ar
Nestleder pt ikke valgt
Kasserer Birger Nordstrand Vik 2 Ar
Styremedlemmer ptikkevalgt

Nina Heie 1&r
KlreHauge 1ir
Einar Ole Storli 21r

Varamedlemmer pt ikke valgt

Revisorer Terie Hyldmo 2Ar
BJornA. Fossum Ztr

Valgkomite: Kirsti l(alsethsiOhaug 1Ar
SvelnOveSandvik t&r

I
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Represent*sjon til Ser-Trsndelag Skikretsting foreslis: leder og styrcrnedlem
Representanter til Idrettsridets 6rsmste: ledor og styemedlcm
Medlemmer til styret i Stiftelsen Bamas Skidog: leder og styremedlom som vara
Medlemmer til styringskomiteen for Bamos Skidag: leder og styrcnedlem som vala '
Valgav tillitsmenns til uwalgene, vil bli foretattpfr uWalgenes lrsmgte

Arsmotet vedtok forslag til nytt hovedstyre enstemmig.

LL. AVSLUTNING

Mgteleder Kirsti Kalseth SJohaug avrundet m6tet med 6 takke alle som har bidratt til
klubbens aktlvlteter og hlper pfr en ny og innholdsrik sesong, Samddig ble fotgende
avtroppende styreleder og styremedlemmer takket av; Kirsti Kalseth Sfohaug Terie
Olsen oglngerlise Norum. Detble en $n ogtriveligdiskusion rundtklubbens
aktiviteter for alle som var tilstede ogArsmotet ble avsluttet med bevertntng pA
tradisjonelt vis.

Arsmgtet ble dermed hevet.

BSK-HITTA 29 MARS 2OL6

Protokollvltner

Eivind Gruv


